
Innkommet forslag 1 

Forslag fra styret: 

 

Sandefjord fotball er enig med utvalget som er satt ned i forbindelse med boikott av Qatar og 
NFFs sin innstilling at fotball-vm aldri burde blitt tildelt Qatar i 2010. 

Qatarutvalget, styret i NFF og vi mener at boikott er ikke et egnet virkemiddel, hverken for å 
bedre menneskerettighets- og arbeidsforholdene i Qatar, heller ikke for å få til ønskede 
endringer i FIFA. 

Forbundstyret i NFF skal jobbe videre med arbeid for varig endring i Qatar og Fifa, mot 
sportsvasking og for å fremme menneskerettigheter. 

Forslag til vedtak 

Sandefjord Fotball støtter ikke forslaget om boikott av vm 2022.  

 

Innkommet forslag 2 

Forslag fra Arne Haugen 

Kontingent skal sendes ut til medlemmene i januar hvert år. Kontingent gjelder for året den 
blir betalt og frem til årsmøte neste år. Årsmøte foretar årlig bestemmelser av kontingentsats 
på årsmøte samme år.  

 

Forslag til vedtak 

Styret i Sandefjord fotball anbefaler forslaget vedtatt. 

 


